## Estithmar Holding signs an MoU with the Department of Support and Development Medical Services in Libya

Libya – January 19, 2025 - Estithmar Holding, through its subsidiary Elegancia Health Care L.I.B.Q Services LLC, has signed an MoU with the Department of Support and Development Medical Services, of the Libyan Government of National Unity. The MoU aims to promote cooperation between the two parties to assist in the operational mechanisms, training, and development of several public hospitals across various Libyan cities, in line with the vision of the Government of National Unity to improve the quality of healthcare services in the country.

The MoU was signed by Mr. Mohamed Bin Bader Al-Sada, Group CEO of Estithmar Holding, and Dr. Ahmed Miltan, Head of the Department of Support and Development Medical Services, of the Libyan Government of National Unity.

Estithmar Holding had previously signed in December of last year in Doha with the Department to manage and operate the Misrata Heart and Cardiovascular Surgery Hospital.

## استثمار القابضة توقع مذكرة تفاهم مع جهاز دعم وتطوير الخدمات العلاجية في ليبيا

الدوحة – 19 يناير 2025

في خطوة هامة نحو تعزيز القطاع الصحي في ليبيا، وقعت استثمار القابضة عن طريق شركتها التابعة إليغانسيا هيلث كير ال أي بي كيو سيرفسز ذ.م.م مذكرة تفاهم مع جهاز دعم وتطوير الخدمات العلاجية التابع لحكومة الوحدة الوطنية الليبية تهدف إلى التعاون بين الطرفين للمساعدة في آلية تشغيل و تدريب وتطوير عدد من المستشفيات الحكومية في مختلف المدن الليبية، في إطار رؤية حكومة الوحدة الوطنية الهادفة إلى تحسين جودة الخدمات الصحية في البلاد.

قام بتوقيع المذكرة كل من المهندس محمد بن بدر السادة – الرئيس التنفيذي لاستثمار القابضة والدكتور أحمد مليطان - رئيس جهاز دعم وتطوير الخدمات العلاجية التابع لحكومة الوحدة الوطنية الليبية.

يذكر أن استثمار القابضة كانت قد وقعت في ديسمبر من العام الماضي في العاصمة القطرية الدوحة مع جهاز دعم وتطوير الخدمات العلاجية التابع لحكومة الوحدة الوطنية الليبية لإدارة وتشغيل مستشفى مصراتة لأمراض وجراحة القلب والشرايين.